
Zápis z jednání

Název Výbor pro informace a média
Datum konáni 20. 7. 2021, 18:00

Místo konání Orlovna

Diskuse se účastnili Š. Hloušková, E. Polášková, P. Krček, J. Tesař, L. Dlábková

Omluveni A. Mrázová,D, Sedláček, J. Šlancar

Program

1. Zhodnocení zpravodaje 3/2021
2. Diskuse k obsahu připravovaného čísla ŠZ 4/2021
3. Dotaz Pavla Zmeškala z 29.6.
4. Návrh pravidel pro inzerci_schválení
5. Evidence návrhů a připomínek VIM do 20.1.2020_vypořádání
6. Další dle potřeby
7. Závěr

Obsah
Schůzka VIM plánovaná 15. 6. 2021 byla vzhledem k tomu, že se podstatná část 
členů omluvila, zrušena a posunuta na 20.7. 2021

1. Zhodnocení zpravodaje 3/2021
• Po změně grafika VIM pozitivně hodnotí SŽ 3/2021
• U autorů článků uvést i funkci a příslušnost (v relevantní formě)

2. Příprava ŠZ 4/2021
• Zařazení Kamenů zmizelých do rubriky různé.
• Článek Heleny Sedláčkové - bude-li zařazen, k autorce jako v minulých 

číslech upřesnit, o koho se jedná (proč přispívá do našeho zpravodaje).

3. Dotaz Pavla Zmeškala zaslaný emailem některým členům VIM 

Dobrý den,
rád bych se informoval, zda VIM (či někdo za město) v posledních letech realizoval nějaký 
průzkum apolitické plurality šlapanických periodik či jakýmkoli způsobem vyhodnocovalo 
otevřenost a necenzurní chování šlapanických komunikačních kanálů?

Například podle Indexu různosti názorů (IRON) či jiných ukazatelů, které jsou pro hodnocení 
úrovně radničních periodik k dispozici.

• Hodnocení IRON ŠZ bylo součástí semináře s panem Kužílkem v roce 2019.

4. Pravidla pro inzerci - schváleno 5 přítomnými.

5. Evidence návrhů a připomínek VIM do 20.1.2020_vypořádání v příloze
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6. Další
Návrh na zveřejnění kritických bodů základních vyhlášek tematicky k ročnímu období 
(léto - alkohol a hluk na veřejném prostranství, pejskaři) - grafické upozornění 
(„pozor, v obci platí vyhláška, nedělejte to")
Návrh před novým projednáním územního plánu připravit redakční článek a oslovit 
všechny subjekty k vyjádření.
Návrh na přílohu posledního čísla SŽ 2021 - osvěta nové koncepce odpadů, rádi 
bychom spolupracovali v tvorbě. Důsledná osvěta třídění odpadů.

Úkoly:
• Předložit schválená pravidla pro inzerci radě.
• Připravit kritéria pro interní hodnocení zpravodaje.

Usnesení: Nebylo žádné přijato.

Příští schůzka plánována 20. září v 18 hod na Orlovně 
Schůzka k odpadům říjen 2021
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